
 
 
Vragen Forum stad 4 februari 2025  
 
Budgetoverheveling van 2024 naar 2025 
 
Vraag 1: 
U verzoekt ons om de budgetten van 2024 naar 2025 over te hevelen voor de thema’s die u in het voorstel hebt 
genoemd, maar die nog niet uitgevoerd kunnen worden. Hoe zeker bent u ervan dat deze thema’s daadwerkelijk in 
2025 uitgevoerd zullen worden? 
Wat gebeurt er als één of meerdere van deze thema’s weer vertraging oplopen, terwijl er al bestemmingsreserves 
voor dit thema is gevormd? 
 
Vraag 2: 
Wordt er rekening gehouden met de prijsstijgingen in de dienstverlenende sector en de producten in 2025?  
Hoe worden de extra kosten die hieruit voortvloeien gedekt? 
 
Vraag 3: 
Bij Centric is er sprake van bestuurlijke onrust. De gemeente acht de risico’s voor de continuïteit te groot, nu het 
bedrijf is overgenomen door een investeringsmaatschappij. Hoe zeker bent u ervan dat de nieuwe eigenaar in staat 
is om de dienstverlening zonder onderbrekingen te waarborgen? 
 
Fractie PGenR. 
 
 


